
 PROTOKÓŁ NR XXXV/2021
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 27 sierpnia 2021 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 27 sierpnia 2021 roku 
na sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą i rozpoczęła się o 
godz. 13.30.

PKT 1

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej
w Nowym Mieście nad Pilicą.

PKT 2
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1/ do 
niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 11 radnych na 
ustawowy skład liczbowy - 15.   

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba
2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska 
3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
4. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów – p. Józefa Pokrywka
5. Dyrektorzy szkół w osobach: 

- Dariusz Blaszka Zespół Szkolno – Przedszkolny im. Karola Wojtyły w Nowym 
Mieście nad Pilicą
- Janina Wyszkowska Publiczna Szkoła Podstawowa im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad Pilicą
- Paweł Rek Publiczna Szkoła Podstawowa im. Bł. Franciszki Siedliskiej w Żdżarach

6. Pani Katarzyna Grzyb – która zastąpi obecną dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej
im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad Pilicą 

7. Pani Justyna Szczepańska – która zastąpi obecną dyrektor Samorządowego Żłobka
8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu.

PKT 3
Przewodniczący Rady poprosił  o powstanie obecnych na sali.  W imieniu Swoim, radnych
Rady  Miejskiej,  społeczności  podziękował  dyrektor  pani  Janinie  Wyszkowskiej  za  20  lat
pracy, które pełniła na stanowisku dyrektora i będzie nadal nauczycielem tej szkoły. 
Pani dyrektor podsumowała lata pracy objęcia stanowiska dyrektora szkoły, które powierzono
jej  w  2001  roku.  Podziękowała  za  współpracę  szczególnie  panu  Burmistrzowi,
Przewodniczącemu Rady,  Wiceprzewodniczącej  Rady. Ma nadzieję,  że kolejne  lata,  które
spędzi w tej szkole jako nauczyciel będą dla dobra uczniów. Życzyła pani Katarzynie Grzyb
przyszłej dyrektor oraz pani Justynie Szczepańskiej dyrektor Samorządowego Żłobka dobrej
współpracy.  Wręczono kwiaty i nagrodzono oklaskami.   
Przewodniczący  Komisji  Oświatowo  -  Społecznej  Andrzej  Zając  pogratulował  Pani
Katarzynie  Grzyb  wyboru  na  stanowisko  dyrektora  w  imieniu  własnym,  radnych  Rady
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Miejskiej,  pana  Burmistrza.  Wierzy,  że  praca  w  charakterze  dyrektora  szkoły  przyniesie
satysfakcję  i  zadowolenie.  A  dzięki  pracy  uzyska  doświadczenie  dydaktyczne  i
wychowawcze, które są najważniejsze dla naszej społeczności lokalnej. Życzył wytrwałości,
zdrowia  i  zadeklarował  pomoc  ze  strony  samorządu.  Wręczono  kwiaty  i  nagrodzono
oklaskami. 
Pani  dyrektor  Katarzyna Grzyb podziękowała  za  zaufanie  jakim została  obdarzona,  kiedy
została dyrektorem Żłobka. Podziękowała za współpracę i wsparcie samorządu. Podziękowała
pani dyrektor Wyszkowskiej za okazywaną pomoc. Ma nadzieję, że szkoła będzie rozwijała
się nadal dla dobra społeczeństwa, dzieci i dla nas wszystkich. Wręczono kwiaty i nagrodzono
oklaskami. 
Przewodniczący  Rady zwrócił  się  do  nowej  dyrektor  Żłobka  pani  Justyny Szczepańskiej.
Komisja konkursowa nie miała wątpliwości, że będzie to osoba na właściwym miejscu. Jest
osobą, którą znamy z pracy Zespołu Szkół Przedszkolnych dyrektora Blaszki. Życzył pani
dyrektor,  aby  praca  z  najmłodszymi  sprawiała  przyjemność  oraz  zadowolenie  dla  kadry
pracowniczej.    
Pani  dyrektor  Żłobka  podziękowała  władzom samorządowym.  Ma nadzieję,  że  placówka
będzie  nadal  się  rozwijała  dla  dobra  dzieci  i  dla  nas  wszystkich.  Wręczono  kwiaty  i
nagrodzono oklaskami. 

Przewodniczący Rady podziękował za pełnienie funkcji sołtysa wsi Nowe Strzałki - Zalesie
Panu Karolowi  Kramarzowi.  W imieniu  Swoim,  radnych  Rady Miejskiej  wręczył  kwiaty
wybranej nowej sołtys Pani Karolinie Kąckiej. Nagrodzono oklaskami z sali. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co   
jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym. 
Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 
zamieszczone będą na stronie internetowej www.nowemiasto.pl

PKT 4
Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad:
1.Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  
3. Wystąpienie zaproszonych gości.  
4. Przedstawienie porządku obrad.
5. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 
6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny.
8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2021-
2032.
c) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Grójeckiemu.
d)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą.
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e)  zmiany  uchwały  nr  VI/43/2019  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą 
z dnia 14 lutego 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości
wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.
f)  zmiany uchwały nr VI/44/2019  Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 14
lutego  2019  roku  w  sprawie zarządzenia  poboru  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.
10. Interpelacje i zapytania.
11.Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
12. Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  są  uwagi  do  proponowanego  porządku  obrad.  Nie
zgłoszono. Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekty
uchwał w sprawie:
- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty;
- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z
warunkami  i  trybem  jej  składania  za  pomocą  środków  komunikacji  elektronicznej.  W/w
projekty uchwał były omawiane na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady w dniu 24
sierpnia 2021 roku.  
- zmiany uchwały nr III/14/97 Rady Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą
z dnia 25 kwietnia 1997 r. w sprawie nieodpłatnego przekazania w zarząd działki nr 387/1
położonej w Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. Bielińskiego.
Przystąpiono do głosowania proponowanego porządku obrad. W głosowaniu za 11 radnych
na  stan  obecnych  na  sali  11  radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  0.  Głosowanie  imienne
stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu.

PKT 5
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokoły z ostatnich
sesji Rady Miejskiej były wyłożone do wglądu w Biurze Rady i zapytał, czy są uwagi lub
pytania do protokołów z ostatnich sesji Rady tj. z dnia 30 czerwca 2021 roku i 13 lipca 2021
roku. Uwag i pytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów 
z ostatnich sesji Rady. W głosowaniu za –11 radnych na stan obecnych na sali 11 radnych,
przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Protokoły  z  ostatnich  sesji  Rady  zostały  przyjęte.
Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego protokołu.

PKT 6
Przewodniczący  Komisji  Oświatowo -  Społecznej  Andrzej  Zając  odczytał  protokół  Nr
5/2021 z posiedzenia Komisji Oświatowo-Społecznej z dnia 24 sierpnia 2021 roku.
Członkowie  Komisji  według  załączonej  listy  obecności  dokonali  w  terenie  przeglądu
obiektów  szkolnych  pod  katem  stanu  ich  przygotowania  do  rozpoczęcia  nowego  roku
szkolnego.
Przyjęto następujący porządek:

1. Przegląd przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego.
PKT 1. Komisja dokonała oględzin Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach. W szkole
wymieniono instalację  elektryczną.  Wyremontowano bibliotekę szkolną,  wymiana podłogi,
regałów,  biurka  i  oświetlenia.  Wykonano  wiele  bieżących  napraw we  własnym zakresie.

3



Dyrektor p. Paweł Rek wskazywał na potrzeby termomodernizacji budynku szkoły. Planuje
również ogrodzenie dolnego boiska przy udziale rodziców. 
W  Publicznej  Szkole  Podstawowej  nie  przeprowadzono  większej  inwestycji.  Wykonano
bieżące  naprawy  we  własnym zakresie.  Dyrektor  p.  Janina  Wyszkowska  wskazywała  na
konieczność  malowania  szkoły,  uzupełnienie  monitoringu,  wymianę  pieca  do  ogrzewania.
Wykonano instalację, odgromowano.
Komisja  dokonała  oględzin  szkoły  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego.  Przedszkole
Samorządowe jest przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego. Jest pięć sali. Pani dyrektor
wskazywała na to,  że jest  więcej  chętnych niż  możliwości  lokalowych.  Wykonano szereg
remontów we własnym zakresie  np.  ubytki  w lamperii  i  podłogę.  W szkole podstawowej
adoptowano pomieszczenia na salę lekcyjną w związku, że będą dwie pierwsze klasy.
Wykonano  wiele  bieżących  napraw  we  własnym  zakresie.   Dyrekcja  wskazywała  na
konieczność  poprawy obrynnowania  budynku szkoły  i  zabezpieczenia  przed  zalewaniem  
w czasie intensywnych opadów. Szkoła przygotowana jest do rozpoczęcia roku szkolnego. 
Dyrektorzy  wskazywali  na  małą  ilość  środków  w  budżecie  szkoły,  które  można  było
przeznaczyć na remonty.
Wszystkie szkoły zabezpieczone są w urządzenia i płyny do dezynfekcji związane z pandemią
Covid-19. Na tym protokół zakończono. 

Na salę obrad przybył radny Dariusz Dziurowicz.

Komisja stwierdziła, że szkoły są przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022.
Przewodniczący  Komisji  Oświatowo -  Społecznej  Andrzej  Zając  odczytał  protokół  Nr
5/2021 ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą z dnia 24 sierpnia 2021 roku.  
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego
protokołu oraz:
1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba
2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska
3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
4. Pracownicy Urzędu - p. Dariusz Melon, p. Teodozja Grudzień.
5.  Przedstawiciel  pracowni  urabanistyczno  –  architektonicznej  MONDRA  design  –  
p. Alicja Woźniak.
Posiedzeniu  przewodniczył  p.  Andrzej  Zając  –  Przewodniczący  Komisji  Oświatowo  -
Społecznej.
Przyjęto następujący porządek posiedzenia:

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.
2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.

PKT  1 Przedstawiciel  pracowni  urbanistyczno  -  architektonicznej  p.  Alicja  Woźniak
przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium
uwarunkowań 
i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą.  Celem
sporządzenia zmiany Studium jest  wyznaczenie obszarów, na których rozmieszczone będą
urządzenia wytwarzające energię z odnawialnych źródeł energii (fotowoltaika), a także ich
stref  ochronnych  związanych  z  ograniczeniami  w  zabudowie  oraz  zagospodarowaniu  i
użytkowaniu terenu. 
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Radny Sebastian Stolarek zapytał w której części obszaru gminy będą rozmieszczone farmy
fotowoltaiczne. 
Pani  Woźniak  odpowiedziała,  że  zamierzeniem  zmiany  jest,  aby  obszary  w  polityce
przestrzennej  zostały  dopuszczone  na  terenach  rolniczych  i  terenach  produkcyjno  -
usługowych  z  wyłączeniem  walorów  przyrodniczych.  Uchwalenie  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego określi wskazane tereny, na których rozmieszczone będą
urządzenia wytwarzające energię z odnawialnych źródeł energii. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu
postępowania  nadzorczego  w  sprawie  stwierdzenia  nieważności  uchwały  nr
XXXIV/237/2021 z dnia 13 lipca 2021 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Nowe Miasto  nad Pilicą  dla  działki  nr.  ewid.  2198.  Pani  Woźniak
wyjaśniła, że rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczy zapisu w/w uchwały. Wskaźnik maksymalnej
powierzchni  zabudowy  w  planie  miejscowym  przekracza  wielkość  ustaloną  w  Studium.
Rozstrzygnięcie nadzorcze nie ma wpływu na pozostałą część uchwały.   
Następnie Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekty uchwał w sprawie:
- zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2021-
2032.
-  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Powiatowi  Grójeckiemu.  Udziela  się  pomocy  rzeczowej
Powiatowi  Grójeckiemu  w  formie  wykonania  dokumentacji  projektowej  na  przebudowę
części  drogi  powiatowej  Nowe  Miasto-Domaniewice  (ul.  Tomaszowska)  w  wysokości
37 000,00zł. 
Pani Teodozja Grudzień przedstawiła projekty uchwał w sprawie:
-  zmiany  uchwały  nr  VI/43/2019  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą 
z dnia 14 lutego 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości
wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.
-  zmiany uchwały nr VI/44/2019  Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 14
lutego  2019  roku  w  sprawie zarządzenia  poboru  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości.
W związku z rezygnacją z funkcji sołtysa wsi Nowe Strzałki-Zalesie  i wyniku dokonanego
przez  mieszkańców  wyboru  nowego  sołtysa  konieczne  jest  dokonanie  zmiany  
w obowiązujących uchwałach i powołanie nowego inkasenta.
PKT  2 Przewodniczący  Rady  poprosił  o  dyskusję  w  sprawie  systemu  gospodarowania
odpadami komunalnymi.  Radni otrzymali  wykazy w zestawieniu tabelarycznym dotyczące
gospodarki odpadami.
Pani  Skarbnik  przedstawiła  koszty  związane  z  zagospodarowaniem  odpadów  w  roku
bieżącym.
Następnie  pracownik  Urzędu  Pani  Kamila  Wieczorek  przedstawiła  informacje  dotyczące
propozycji stawek opłaty za odpady komunalne oraz planowany miesięczny dochód. Gmina
pokrywa  z  pobranej  opłaty  koszty  funkcjonowania  systemu  gospodarowania  odpadami
komunalnymi,  obejmujące  przede  wszystkim  koszty  odbierania,  transportu,  zbierania,
odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. Środki z opłaty mają też pokryć wydatki
związane  z  tworzeniem  i  utrzymaniem  punktów  selektywnego  zbierania  odpadów
komunalnych,  obsługą  administracyjną  systemu.  Gmina  rozlicza  się  z  firmą  od  ilości
odebranych odpadów koszty rosną i nie będziemy mogli utrzymywać stawki na tym samym
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poziomie,  gdyż  stale  rosną  z  tytułu  rosnącej  masy  odbieranych  i  zagospodarowanych
odpadów.  niezbędnym  jest  podniesienie  stawki  opłat  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi, celem wyrównania różnicy pomiędzy kwotą jaka pozostała w budżecie gminy
na ten cel, a przewidywanymi realnymi kosztami związanymi z realizowaną usługą.
Radni podjęli dyskusję dot. zasadności podwyższenia stawki. 
Przewodniczący  Komisji  zaproponował  głosowanie  czy  zmieniamy  i  podnosimy  stawki
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi.  W  głosowaniu  za  -  9  radnych  przy
obecnych na sali 14, przeciw – 1, wstrzymał się – 4.
Pan  Burmistrz  zapoznał  z  pismem  starostwa  powiatowego  w  sprawie  realizacji  zadań
inwestycyjnych  na  terenie  naszej  gminy.  Ustalono,  że  jedna  z  wymienionych  inwestycji
będzie realizowana. Na tym posiedzenie zakończono.    
 

PKT 7
Burmistrz  Miasta  i  Gminy  p.  Mariusz  Dziuba  przedstawił  Sprawozdanie  z  działalności
Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny.
W dniu 1.07.2021 r. z audyt centrum bezpieczeństwa informatycznego; 
- spotkanie w sprawie połączenia Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury oraz Biblioteki;
- spotkanie z dyrektorem Żłobka Samorządowego;
- 2.07. podsumowanie projektu „Kreatywnie dla dzieci” realizowanego w ramach Budżetu
Obywatelskiego; 
-  5.07.  spotkanie  w  Tomaszowie  Mazowieckim  w  sprawie  gospodarki  odpadami
komunalnymi;
-  7.07.  spotkanie  z  dyrektorem  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Kultury  oraz  młodzieżą  w
sprawie konkursu ECO Nowe Miasto, nad którym patronat objął p. Burmistrz;
-9.07. spotkanie w Starostwie Powiatowym w Radomiu. Podpisanie umowy na przebudowę
ul. Rawskiej. 
- 10.07. zebranie sprawozdawczo - wyborcze w OSP Żdżary;
-11.07. spotkanie z kierownik Inspektoratu ZUS w Grójcu;
- objazd z komisją i sprawdzenie drzewostanu w parku na tzw.,, hiszpance” oraz przy placach
zabaw;
-13.07. spotkanie w sprawie ul. Spacerowej;
- udział w sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej;
14.07.  spotkanie  z  mieszkańcami  ul.  Pilicznej  i  ul.  Mostowej  dotyczące  bezpieczeństwa
poruszania się i zmiany organizacji ruchu oraz parkingu przy szkole na zakręcie;
16.07. spotkanie zespołu Zarządzania Kryzysowego w sprawie zalewania dróg gminnych i
studzienek kanalizacyjnych;
- spotkanie w sprawie wód opadowych na ul. Bielińskiego;
- objazd z pracownikami urzędu terenów zalewowych Żdżarki, Godzimierz i Rokitnica. 
15.07.  spotkanie  w  Starostwie  Powiatowym  w  Grójcu  w  sprawie  organizacji  dożynek
powiatowych oraz wspólnych inwestycji drogowych;
21.07. spotkanie z dyrektorem Żłobka Samorządowego;
-  spotkanie w sprawie skateparku;
-  spotkanie  z Policją  oraz indywidualnie  z mieszkańcami.  Poruszane problemy dewastacji
urządzeń oraz zakłócania porządku w godzinach nocnych;
22.07. obchody święta Policji;
23.07. objazd terenów zalewowych w Wał oraz spotkanie z mieszkańcami;
- sprawdzenie systemu ratowniczego na lądowisku w Nowym Mieście nad Pilicą;
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27.07. spotkanie z przedstawicielami Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie;
- spotkanie w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie społecznej inicjatywy mieszkaniowej;
28.07. odbiór przebudowy drogi ul. Rawska;
- zakończenie roku szkolnego w Żłobku Samorządowym;
31.07. spotkanie w Radomiu - 10 -lecie bazy Lotnictwa Szkoleniowego;
2.08. objazd terenu gminy, stan dróg gruntowych w msc. Łęgonice, Domaniewice, Rokitnica,
Bełek, Gostomia, Borowina, Osiczyna oraz Bogudzięka. W większości są to drogi gruntowe i
po ulewnych deszczach staramy się stan dróg poprawiać;
3.08. spotkanie z przedstawicielami PKS Grójec;
5.08. objazd z pracownikami urzędu placów budowy – stan postępu prac parku nadpilicznym
oraz w Domaniewicach;
6.08. spotkanie z przedstawicielami OSP;
- spotkanie w sprawie kanalizacji z projektantem ul. Mostowa oraz ul. Podgórna;
- uczestnictwo w ćwiczeniach strażackich z terenu naszej gminy;
23.08.  spotkanie  z  dyrektorem  Zakładu  Usług  Komunalnych,  dyrektorem  PSP  im.  kard.
Stefana Wyszyńskiego oraz dyrektorem Żłobka Samorządowego;
24.08. spotkanie z dyrektorem MGOK;
- posiedzenie Komisji Oświatowo-Społecznej;
- posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej oraz spotkanie z radnymi Rady Miejskiej;
25.08. spotkanie z dyrektorem Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Nowym Mieście nad Pilicą
w sprawie aktualnych uzupełnień co do arkusza organizacyjnego;
-  spotkanie  w sprawie  terenów zalewowych w msc.  Żdżarki  w obecności  przedstawicieli
Starostwa,  Wód  Polskich,  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  celu  wypracowania  pewnych
wniosków co do zapobiegania uciążliwym dla mieszkańców Żdżarek zalewania ich posesji
wynikających z różnych przyczyn, które zostały omówione;
- Rada Pedagogiczna w PSP Nowe Miasto nad Pilicą;
- 27.08. spotkanie z Ministrem Obrony Narodowej. 
Pan Burmistrz poinformował, że interesanci przyjmowani są codziennie podobnie jak przed
pandemią.  Następnie  odniósł  się  w  kwestii  korespondencji  ze  Starostwem  Powiatowym
Grójec  w  związku  z  przystąpieniem  do  realizacji  zadania  -  droga  w  Gostomii  oraz  z
przystąpieniem  do  realizacji  zadania  w  formie  wykonania  dokumentacji  projektowej  na
budowę  ścieżki  rowerowej  i  remont  nawierzchni  bitumicznej  oraz  chodników  drogi
powiatowej Nowe Miasto-Domaniewice (dofinansowanie po 50% wartości na każde zadanie).
Otrzymaliśmy pismo, że Starostwo rezygnuje z wykonania tych dwóch zadań z przesunięciem
na rok następny. Po rozmowach z radnymi zostało wysłane ponownie pismo do Starostwa
Powiatowego. Skoro są zapewnione środki należałoby przynajmniej jedną z tych inwestycji
wykonać w roku bieżącym.  Następnie p. Burmistrz przekazał, że nie wszystkie osoby wzięły
udział w spisie powszechnym w związku z tym na terenie gminy w kilku miejscowościach
będą pełnili dyżury rachmistrzowie spisowi. 

PKT 8
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tomasz  Pietrucha  poinformował  o  pismach,  które
wpłynęły do Biura Rady:
- pismo radnego Sebastiana Stolarka w sprawie usunięcia wraku samochodu z ul. Rawskiej;
- pismo Biblioteki Publicznej m.st. Warszawa;
- pisma indywidualne mieszkańców, które dotyczą ich bezpośredniego problemu; 
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- pismo WSA odnośnie przekazywania dokumentów, które są potrzebne do rozpatrywania
określonych skarg.
Przewodniczący Rady zaprosił do udziału w posiedzeniach komisji, gdyż tam jest najbardziej
merytoryczna dyskusja, wypracowujemy stanowiska. 

PKT 9a
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha  zapytał,  czy  jest  konieczność
odczytywania całej treści uchwał a jedynie numer, tytuł. Nie zgłoszono.
Następnie odczytał tytuł i numer projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na
2021 rok.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/240/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 5/  do niniejszego
protokołu. 

PKT 9b
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha  odczytał  tytuł  i  numer  projektu
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata
2021-2032.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/241/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 6/  do niniejszego
protokołu. 

PKT 9c
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha  odczytał  tytuł  i  numer  projektu
uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Grójeckiemu.
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  §1  otrzymuje  nowe  brzmienie:   ,,…na  budowę
ścieżki rowerowej i remont nawierzchni bitumicznej i chodników drogi powiatowej 1688 W
Nowe  Miasto  –  Domaniewice  –  granica  województwa  (ulica  Tomaszowska  w  Nowym
Mieście nad Pilicą)…”. Projekt uchwały był związany z tematem posiedzenia Gminnej Rady
Seniorów. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/242/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 7/  do niniejszego
protokołu. 

PKT 9d
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha  odczytał  tytuł  i  numer  projektu
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą.
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Przewodniczący  Rady  wyjaśnił,  że  celem  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  
i  zagospodarowania  przestrzennego  jest  wyznaczenie  obszarów,  na  których  będą
rozmieszczone urządzenia wytwarzające energię z odnawialnych źródeł energii,  czyli  tzw.
fotowoltaika  na  terenach  rolnych  i  usługowych.  Nie  będzie  możliwe  do  wykonania  w
obszarach  Natura  2000,  terenach  przeznaczonych  pod  zabudowę  mieszkaniową.  Projekt
uchwały był przedmiotem wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/243/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 8/  do niniejszego
protokołu. 

PKT 9e
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha  odczytał  tytuł  i  numer  projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/43/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą  z  dnia  14  lutego  2019  roku  w  sprawie  wyznaczenia  inkasentów  oraz  określenia
wysokości wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z rezygnacją z funkcji sołtysa wsi Nowe
Strzałki-Zalesie  został  wybrany nowy sołtys.  Celem wprowadzenia  zmian w uchwale  jest
aktualizacja listy inkasentów. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/244/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 9/  do niniejszego
protokołu. 

PKT 9f
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha  odczytał  tytuł  i  numer  projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/44/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą z dnia 14 lutego 2019 roku w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości
wynagrodzenia za inkaso.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/245/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 10/  do niniejszego
protokołu.

PKT 9g
Przewodniczący  Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha  odczytał  projekt  uchwały  wraz  z
uzasadnieniem  w sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej
opłaty.
Projekt uchwały był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej.
Przewodniczący  Rady  przedstawił  zagadnienia  dot.  potrzeby  podwyżki  cen  za  odbiór  i
wywóz odpadów komunalnych z terenu Gminy oraz wyliczenia wzrostu cen. Jest propozycja
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zmiany opłaty za odbiór i zagospodarowanie odpadów w wysokości 26 zł/ za jedną osobę w
gospodarstwie przy jednoczesnej  likwidacji  stawki opłat  przez  kolejne  osoby zamieszkałe
na danej nieruchomości.
Pan Burmistrz przedstawił stawki opłat obowiązujące w ościennych gminach i miastach. Z
przedstawionego zestawienia stawek w gminach ościennych wynika, że stawki te są wyższe z
wyjątkiem  gminy  Białobrzegi.  Aby  pokryć  koszty  systemu  gospodarowania  odpadami
komunalnymi  w przyszłym  roku  konieczna  jest  podwyżka  stawki  opłaty  za  odbiór
i zagospodarowanie tych odpadów. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  11  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/246/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 11/  do niniejszego
protokołu.

PKT 9h
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał  tytuł projektu uchwały w
sprawie wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi
wraz z warunkami i trybem jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/247/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 12/  do niniejszego
protokołu.

PKT 9i
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr III/14/97 Rady Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 25
kwietnia 1997 r. w sprawie nieodpłatnego przekazania w zarząd działki nr 387/1 położonej w
Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. Bielińskiego.   
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono.
Przystąpiono  do głosowania.  W głosowaniu  za  12  na  stan  obecnych  na  sali  12  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXV/248/2021 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 13/  do niniejszego
protokołu.

PKT 10
Głos zabrał sołtys wsi Sacin p. Jacek Pakuła zapytał czy środki funduszu sołeckiego można
przeznaczyć na wyznaczenie granicy drogi.
Odpowiedzi udzielił p. Burmistrz. 

PKT 11
Brak.

PKT 12
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Porządek  obrad  został  wyczerpany.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Pietrucha
zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Protokółowała                    Przewodniczył 
                                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej
Marzena Białas                                                                       mgr Tomasz Pietrucha
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